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Hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen johtoryhmä / HYTE- johtoryhmä 

Aika: 11.2.2025 klo 12–13.30 

Paikka: Kirjasto, näyttelytila, Teams- yhteys 

Paikalla: 

Tapani Tuominen, elinvoimajohtaja, puheenjohtaja 
Elina Vehkala, sivistysjohtaja, esittelijä 
Vilja Louhimaa, liikunnanohjaaja / hyvinvointikoordinaattori, sihteeri 
Heikki Lahnaoja, kirjastotoimenjohtaja 
Tea Lumijärvi, nuoriso-ohjaaja / järjestöyhdyshenkilö 
Kati Haarala, varhaiskasvatusjohtaja 
Carita Hiironen, osallisuus-, yhdyspinta- ja hyvinvointikoordinaattori (POHDE) 
Sidosryhmien edustajat: 
Jukka Malinen, kirkkoherra, Pyhäjoen seurakunta 
Matti Karhu, kyläyhdistykset  
Suvi Oikarinen, urheiluseurat  
Hannu Anttila, Pyhäjoen Yrittäjät  
Saara Laatinen, Pyhäjoen 4H ja mukana työssäoppija 
Pirkko Lintunen, Pyhäjoen Eläkeliiitto 
Ritva Kesti, Vanhus- ja vammaisneuvosto 
Tanja Siipilehto, Pyhäjoen Martat 

 
 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avataan klo 12.00, käydään läsnäolijat läpi ja valitaan sihteeriksi Vilja-Maaria 
Louhimaa. 

 
2. Kokouskäytännöt, pöytäkirjan tarkastus ja hyväksyminen, varajäsenen kutsuminen. 

Sovitaan, että tämän kokouksen pöytäkirja lähetetään nähtäväksi kaikille työryhmän 
jäsenille ja tarvittaessa korjataan. Ei erillisiä pöytäkirjan tarkastajia. 

 
3. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen. 

Lisätään edelliseen muistioon kokouksen päivämäärä ja hyväksytään muistio. 

 
4. Hyte raportti ja toimenpiteet – Johdon työpöytä.  

Elina Vehkala esittelee kunnan HYTE-kerrointa. 
 

5. Hyvinvointityö Pohteella- kuulumiset ja ajankohtaiset asiat. 
Carita Hiironen esittelee ajankohtaisia Pohteen HYTE-asioita sekä MAE-kyselyn 
tuloksia. Yhteistä keskustelua aiheista. Keskustelussa nousee esille yleinen huono 
taloudellinen tilanne ja huoli taloudellisesta pärjäämisestä. Tämä näkyy mm 
Seurakunnan diakoniatyössä. Vanhusten ennaltaehkäisevä hoito on POHTEen myötä 
heikentynyt huomattavasti ja esimerkiksi kuntohoitajan puuttuminen näkyy selvästi. 
Pohteen tarjoama ruoka-apu nähdään positiivisena palveluna. Keskustelua myös 
Pyhäjoella jaettavasta ruoka-avusta ja siitä informoinnista. 
 

6. Tea viisarin kyselyn tulokset Pyhäjoen kunnassa.  
Vilja-Maaria Louhimaa esittelee TEA-viisareita lyhyesti. 

 
7. HYTE tapahtumat kevät 2025. 

Tapahtumista ja tulevasta toiminnasta käytiin keskustelua. Informoidaan jatkossa 
etukäteen, mitä tietoja yhdistyksiltä ja toimijoilta toivotaan seuraavaan HYTE-
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raporttiin. 

 
8. Muut asiat 

Tapani Tuominen kertoo ideasta toteuttaa Pyhäjoen olohuone Pookitaloon 
tyhjenemässä olevaan liiketilaan.  
Keskustelua työllisyyden siirtymisestä kunnille ja sen hoidosta tulevaisuudessa mm. 
kuntalisän avulla. 
 

9. HYTE työryhmän seuraavat kokoukset 2025 ( 4 krt / v) Tiistaisin klo 12 

• 13.5. Kirjastolla 

• 16.9. 

• 2.12. 
 

10. Kokouksen päätös 
Kokous päätettiin klo 13.39. 

 


